

LIQUI MOLY USA

LIMITED WARRANTY



QUALITY STATEMENT:

LIQUI MOLY confirms their products to be of exceptional high quality and in conformity with the German and European legislations required of all LIQUI MOLY products.

LIQUI MOLY hereby warrants to the Consumer that at the time of sale, all lubricant products are free of defective materials or design and are suitable for use according to LIQUI MOLY's recommended guidelines. The products are produced in accordance to the strict manufacturer guidelines, to meet or exceed automotive manufacturer's requirements. We also confirm that all LIQUI MOLY products are subject to strict quality control processes with vigorous testing conducted by our laboratory.

LIQUI MOLY is certified according to DIN ISO 9001.

Incidents where LIQUI MOLY products are used as intended and engine damages are proven to be a result of LIQUI MOLY product failure, the damaged mechanical parts will be covered by the Liqui Moly Product Warranty at fair market costs.

WARRANTY PERIOD:

12 months from date of purchase.

CONDITIONS FOR THE WARRANTY TO BE VALID:

LIQUI MOLY products must be properly applied to engine applications that are operated and maintained in accordance with engine manufacturer's requirements. Engine damage incurred and alleged to be a result of a failed Liqui Moly lubricant, must submit a claim to LIQUI MOLY, Germany within 30 days of discovery of the damage. A 10 ounce sample of the used lubricant must be provided for testing. Any damaged component must be made available for inspection.

DISCLAIMER:

This limited warranty does not cover damages for towing, loss of vehicle, rental car expenses or any other consequential or incidental damages or expense.

EXCLUSIONS OF THE WARRANTY:

- Products that are not packaged by LIQUI MOLY or not sold by LIQUI MOLY or an authorized LIQUI MOLY Dealer.
- Lubricants that have been used in conjunction with any other product or additive that has not been authorized for use by LIQUI MOLY
- LIQUI MOLY lubricants contaminated after leaving the LIQUI MOLY facilities or premises. Examples include contamination due to improper handling, re-packaging, storage or filtration and contamination from dirty dispensing equipment.
- Lubricants used in mechanically deficient equipment. Examples of deficient equipment include flawed or defective equipment due to abnormal operation, negligence, abuse, previous damage or improper modification, including use of components other than those from LIQUI MOLY.
- Failure of equipment due to not following original equipment manufacturer (hereinafter, "OEM") recommendations for warranty coverage, including lubricants, maintenance and drain intervals, prior to the first installation of LIQUI MOLY lubricants, or any other pre-existing condition or OEM defect unrelated to the use of LIQUI MOLY.
- Repair or replacement of equipment because of normal wear.
- Failure of equipment when LIQUI MOLY lubricants are not used in strict accordance with either the written recommendations of LIQUI MOLY or the OEM for warranty coverage. The Consumer is solely responsible for determining a product's suitability for a particular purpose and assumes all risks and liabilities when used other than in strict accordance with either the written recommendations of LIQUI MOLY or the OEM for warranty coverage.
- LIQUI MOLY lubricants used in any manned aircraft or aviation application if they are not intended for that type of use.
- LIQUI MOLY lubricants that have been used for the purposes of racing.
- Any allegedly defective LIQUI MOLY lubricant for which a reasonable sample has not been provided.
- Damages if the Consumer does not send or make the parts requested available for inspection by LIQUI MOLY or its insurer.

LIQUI MOLY USA, INC.

E-Mail: info@liquimoly.com
www.liqui-moly.com

LIQUI MOLY USA

GARANTIE LIMITÉE



DÉCLARATION DE QUALITÉ :

LIQUI MOLY certifie que ses produits sont d'une qualité exceptionnelle et conformes aux législations allemandes et européennes requises pour tous les produits LIQUI MOLY.

LIQUI MOLY garantit au consommateur qu'au moment de la vente, tous les produits lubrifiants sont exempts de défauts de matériaux ou de conception et qu'ils sont adaptés à une utilisation conformément aux directives recommandées par LIQUI MOLY. Les produits sont fabriqués conformément aux directives strictes du fabricant, afin de satisfaire ou de dépasser les exigences du constructeur automobile. Nous confirmons également que tous les produits LIQUI MOLY sont soumis à des processus de contrôle de la qualité stricts avec des tests rigoureux effectués par notre laboratoire.

LIQUI MOLY est certifié selon la norme DIN EN ISO 9001.

Dans le cas où les produits LIQUI MOLY sont utilisés conformément à l'usage prévu et qu'il est prouvé que les dommages au moteur sont dus à une défaillance du produit LIQUI MOLY, les pièces mécaniques endommagées sont couvertes par la garantie produit LIQUI MOLY à des coûts équitables.

PÉRIODE DE GARANTIE :

12 mois à partir de la date d'achat.

CONDITIONS DE VALIDITÉ DE LA GARANTIE :

Les produits LIQUI MOLY doivent être utilisés correctement sur des moteurs qui sont opérés et entretenus conformément aux exigences du fabricant du moteur. Les dommages au moteur apparus et prétendument causés par un lubrifiant LIQUI MOLY défectueux doivent être signalés à LIQUI MOLY, Allemagne, dans les 30 jours suivant la découverte du dommage. Un échantillon de 10 onces du lubrifiant utilisé doit être fourni à des fins de test. Tout composant endommagé doit être mis à disposition pour inspection.

AVIS DE NON-RESPONSABILITÉ :

Cette garantie limitée ne couvre pas les dommages liés au remorquage, à la perte du véhicule, aux frais de location de voiture ou à tout autre dommage ou dépense consécutif ou accessoire.

EXCLUSIONS DE GARANTIE :

- Produits qui ne sont pas emballés par LIQUI MOLY ou qui ne sont pas vendus par LIQUI MOLY ou un concessionnaire LIQUI MOLY agréé.
- Lubrifiants qui ont été utilisés en combinaison avec tout autre produit ou additif non autorisé par LIQUI MOLY
- Lubrifiants LIQUI MOLY contaminés après avoir quitté les installations ou les locaux de LIQUI MOLY. Il peut s'agir, par exemple, d'une contamination due à une manipulation, un réemballage, un stockage ou une filtration incorrects, ou d'une contamination due à un équipement de distribution sale.
- Lubrifiants utilisés dans les équipements présentant des défauts mécaniques. Parmi les équipements défectueux figurent ceux qui sont défectueux en raison d'un fonctionnement anormal, d'une négligence, d'un usage abusif, de dommages antérieurs ou d'une modification inappropriée, y compris l'utilisation de composants autres que ceux de LIQUI MOLY.
- Défaillance de l'équipement due au non-respect des recommandations du fabricant d'équipement d'origine (ci-après « FEO ») pour la couverture de la garantie, y compris les lubrifiants, les intervalles d'entretien et de vidange, avant la première installation des lubrifiants LIQUI MOLY, ou toute autre condition préexistante ou défaut FEO non lié à l'utilisation de LIQUI MOLY.
- Réparation ou remplacement de l'équipement en raison de l'usure normale.
- Défaillance de l'équipement lorsque les lubrifiants LIQUI MOLY ne sont pas utilisés conformément aux recommandations écrites de LIQUI MOLY ou du FEO de la couverture de la garantie. Le consommateur est seul responsable de la détermination de l'adéquation d'un produit à un usage particulier et assume tous les risques et responsabilités en cas d'utilisation autre que stricte conforme aux recommandations écrites de LIQUI MOLY ou du FEO pour la couverture de la garantie.
- Les lubrifiants LIQUI MOLY utilisés dans tous les avions pilotés ou les applications aéronautiques s'ils ne sont pas prévus pour ce type d'utilisation.
- Les lubrifiants LIQUI MOLY utilisés dans le sport automobile.
- Tout lubrifiant LIQUI MOLY prétendument défectueux pour lequel aucun échantillon raisonnable n'a été fourni.
- Les dommages si le consommateur n'envoie pas ou ne met pas à disposition les pièces demandées pour inspection par LIQUI MOLY ou son assureur.

LIQUI MOLY USA, INC.

E-Mail: info@liquimoly.com

www.liqui-moly.com